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Bilim Merkezi’nde 
unutulmaz deneyim

Madde bağımlısı 
korku yaratıyor

Yörük oyunları 
belgesel oluyor

Bir Aziz Nesin 
hikayesi

İdris ÖZYOL sayfa 4’te

�TiyaTro Şenliği’nde oyun 
öncesinde çocuklar mü-
zikal gösteriyle eğlendi. 
Daha sonra Tiyatro Şen-
liği’nin ilk oyunu Balon 
ağacı sahnelendi. 8’de

Tiyatro Şenliği 
neşe ile başladı

AŞT, çocukların dolu 
dolu bir tatil geçirmesi 
amacıyla düzenlediği 

‘Tiyatro Şenliği’
yoğun ilgi görüyor

TakviYe
alırken 
kanser
olMaYın
�Diyetisyen nisa Demir, vitamin ve kolajen 

takviyelerinin hızla artan popülaritesine 
dikkat çekerek önemli uyarılarda bulundu. 
Demir, sosyal medya etkisiyle bu ürünlere 
olan talebin arttığını ancak bilinçsiz kulla-
nımın ciddi riskler doğurabileceğini belirtti 
ve uzman kontrolünde alınmasını önerdi.

�Diyetisyen nisa Demir, tarım ve Orman 
Bakanlığı’nın takviye edici gıda ürünlerine 
yönelik denetimlerinde vitamin ve kolajen 
adıyla satılan birçok üründe ilaç etken mad-
desi tespit edildiğini ve  bazı ürünlerin içeri-
ğinde belirtilenden farklı çıktığını söyleyerek 
kanser riskine dikkat çekti. 5’te

Diyetisyen Nisa Demir takviye gıdaların bilinçsiz 
kullanımına karşı uyarılarda bulundu. Demir 

“Bu tür gıdaların bilinçsiz tüketimi kanser gibi 
ciddi sağlık sorunlarına yol açabilir” dedi
uzMan konTrolünde alınMalı ilaç eTken Maddesi BulunuYor 

�TMMoB antalya il Koordinasyon 
Kurulu Gezi Direnişi’ne katıldıkları 
için 1000 gündür tutuklu bulunan 
meslektaşlarına destek verdi. 4’te

Takım daha 
dinamik olmalı
�anTalyaspor Teknik Direk-

törü Emre Belözoğlu, kendi ta-
kımının biraz daha dinamik 
olması gerektiğini ifade ede-
rek, “Benim takımım topa sa-
hip olmada daha 
hızlanmalı” dedi.

Büyükşehir’den sıcak yuva
Büyükşehir’in 
hizmete açtığı 

Sokak Hayvanları 
Geçici Bakımevi 

ve Rehabilitasyon 
Merkezi, hayvanlara 
sıcak yuva olmaya 

devam ediyor

�Büyükşehir sokak hayvanları 
Geçici Bakımevi ve rehabilitasyon 
Merkezi, yerden ısıtmalı ve soğutma 
sistemiyle türkiye’nin en modern 
bakımevi olarak dikkat çekiyor. 
tesiste 10 bin 523 kedi, 18 bin 459 
köpeğin tedavisi gerçekleştirildi. 8’de

TürkiYe’nin en Moderni

ak Parti’ye sert eleştiri
CHP İl Başkanı Nail Kamacı, 

KİPA AVM olarak bilinen 
araziye yönelik AKP 

döneminde alınan plan 
değişikliği kararlarının 

bugünkü CHP yönetimine mal 
edilmeye çalışıldığını söyledi

�CuMhuriyET halk partisi il Başkanlığı yeni 
binasına taşındı. il binasında toplantı ger-
çekleştiren il Başkanı nail Kamacı, Kipa 
aVM arazisiyle ilgili açıklamada bulundu. 

�Kipa aVM olarak bilinen araziye yönelik aKp 
döneminde alınan plan değişikliği kararı-
nın bugünkü Chp yönetimine mal edilmesi-
ni eleştirerek “aKp algı yaratıyor” dedi. 4’te

Yeni Binada ilk ToPlanTı ‘algı YaraTıYorlar’

GÜVEN 
GÜNEŞ

FoodProduct
için geri sayım
�28- 31 ocak tarihlerinde düzenlenecek Foodprodu-

ct tanıtım toplantısında konuşan anFaŞ yönetim 
Kurulu Başkanı ali Bıdı, “hep birlikte bu organizas-
yona sahip çıkmalıyız” dedi. 2’de

TMMoB’dan 
adalet çağrısı

�iKinCi el eşya satılan dükkan-
da çıkan yangında yaralanan 62 
yaşındaki ahmet Özen yaşam 
savaşını kaybetti. 3’te

spotçu yangınında 
ölü sayısı 2’ye yükseldi
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31. ANFAŞ Uluslararası Gıda ve İçe-
cek İhtisas Fuarı için geri sayım baş-
ladı. 28- 31 Ocak tarihlerinde düzen-
lenecek olan fuar için basın toplantısı 
düzenlendi. ANFAŞ Yönetim Kurulu 
Başkanı Ali Bıdı, fuarların hem Antal-
ya ekonomisine hem de esnafa büyük 
katkı sağladığını belirtti. Fuarın geçmi-
şine ve önemine değinen Ali Bıdı, “30 
yılı aşkındır bu fuarı düzenliyoruz. Ön-
celeri otel ekipmanları ve gıdayı aynı 
fuarda birleştiriyorduk. Son yıllarda ta-
lep doğrultusunda bu fuarları ayırdık. 
Her yıl büyüyerek devam ediyoruz. 
Antalya, Türkiye’nin ikinci büyük fuar 
şehri konumunda. Hep birlikte bu or-
ganizasyona sahip çıkmalıyız” dedi.

GENİŞ KATILIM BEKLENİYOR 

ANFAŞ Satış Müdürü Cüneyt Kara-
kaya, bu yıl fuarın kapasitesini artır-
mayı hedeflediklerini ifade ederek, “Bu 
yıl fuara 300 firma ve 1000’in üzerin-
de marka katılıyor. Fuara otel yönetici-
leri, satın almacılar, aşçılar ve sektörün 
önde gelen temsilcileri katılım göste-

recek. Antalya’yı dünyaya tanıtmaya 
devam ediyoruz. Geçen yıla oranla ka-
pasitemizi yüzde 20 artırmayı hedefli-
yoruz. Yaklaşık 40 binin üzerinde ziya-

retçi bekliyoruz” dedi.  Antalya Esnaf 
ve Sanatkarlar Odaları Birliği Başkanı 
Adlıhan Dere, “Fuarlar, otellerden he-
diyelik eşya sektörüne kadar birçok 

alanda katma değer yaratıyor. Bu or-
ganizasyonlar, hem Antalya’nın hem 
de esnafımızın gelişimine büyük katkı 
sağlıyor” diye konuştu. 

ANTAlYA’DA bu yıl 2’ncisi dü-
zenlenen, sanatçı ve sanatseverle-
rin yoğun ilgisini gören Çağdaş Sa-
nat Fuarı sona erdi. Cam Piramit 
Kongre Merkezi’nde üç gün süren 
sanat fuarına başta Antalya olmak 
üzere İstanbul, İzmir gibi şehirler-
den sanat galerileri, sanat merkez-
leri, üniversitelerin güzel sanatlar 
fakülteleri, sanat atölyeleri ve der-
nekler katılım sağladı. Güzel sanat-
lar fakülteleri ile liselerden öğren-
ciler, galericiler, koleksiyonerler, 
sanat danışmanları ile küratörler, 
fuarı ziyaret ederek sanatçılarla ta-
nışma, deneyimlerinden faydalan-
ma, teknik bilgi edinme fırsatı ya-
kaladı.

KATILIMCILARA TEŞEKKÜR

Antalya’nın kültür sanat yaşamı-
na renk katan fuar alanında, fark-
lı tekniklerle hazırlanmış resim, 
seramik, heykel, geleneksel el sa-

natları ve fotoğraf çalışmaları hay-
ranlıkla izlendi. Birçok stanttaki 
canlı performanslara sanatsever-
ler de katıldı. Sanat söyleşilerinin 
de yer aldığı Antalya 2’nci Çağdaş 

Sanat Fuarı’nın son gününde eser-
lerini sergileyen, bir yandan da sa-
tış yapan sanatçılara, fuar yönetici-
leri alkış eşliğinde teşekkür belgesi 
sundu. DHA

FoodProduct
için geri sayım
28- 31 Ocak tarihlerinde düzenlenecek FoodProduct tanıtım toplatışında konuşan ANFAŞ 
Yönetim Kurulu Başkanı Ali Bıdı, “Hep birlikte bu organizasyona sahip çıkmalıyız” dedi

GAzİPAŞA Çobanlar İlk-Ortaokulu, 
Milli Eğitim Bakanlığı’nın “Türkiye Ya-
zılı Maarif Modeli: Yaşam Becerileri – 
Üretiyorum ve Paylaşıyorum” projesi 
kapsamında anlamlı bir dayanışma ör-
neği sergiledi. Proje çerçevesinde, Gazi-
paşa’da yetişen altın sarısı muzlar Sa-
karya ve Giresun’daki kardeş okullara 
gönderilirken, bu okullardan da Gazi-
paşa’ya Karadeniz’in lezzetli fındıkla-
rı gönderildi. Dayanışma ve paylaşım 
ruhunu güçlendirmeyi hedefleyen bu 
proje, öğrenciler arasında hem kültürel 
hem de kardeşlik ve paylaşma duygu-
larının gelişmesine katkı sağladı. Pro-
je; öğrenciler arasında sadece dayanış-
ma ve paylaşma ruhunu geliştirmekle 
kalmadı, aynı zamanda Gazipaşa’nın 
muzu ve Giresun ile Sakarya’nın fındı-
ğının birer kültürel değer olarak tanıtıl-
masını sağladı.

ÇEVREYE DUYARLI BİREYLER

Çobanlar İlk-Ortaokulu Müdürü Erol 
Değirmenci, bu anlamlı projeyle ilgi-
li açıklamalarda bulunarak, hem pay-
laşmanın önemine hem de çocukların 
çevreye duyarlı bireyler olarak yetiş-
mesi gerektiğine vurgu yaptı. Okul Mü-
dürü Erol Değirmenci, “Türkiye Yazılı 
Maarif Modeli: Yaşam Becerileri ‘Üre-
tiyorum ve Paylaşıyorum’ projesi kap-
samında Bakanlığımızın öğretmenle-
rimizin hedefi, geleceğin teminatı olan 
çocuklarımızı çevresine duyarlı, yenilik-
çi, üretken ve paylaşımcı bireyler ola-
rak yetiştirmektir” dedi.  İHA

Gazipaşa’da 
gönüller birleşti

Gazipaşa’da bulunan Çobanlar 
İlk-Ortaokulu, ‘Üretiyorum 
ve Paylaşıyorum’ projesi 
kapsamında ilçenin altın 

sarısı muzlarını Sakarya ve 
Giresun’daki kardeş okullara 

gönderirken, Karadeniz’in 
lezzetli fındıklarıyla karşılık aldı

MANAvGAT eski Belediye Başkanı Şükrü Sözen, 
Kemer Belediye Başkanı Necati Topaloğlu’na neza-
ket ziyaretinde bulundu. Sözen’in ziyareti sırasında 
CHP Kemer İlçe Başkanı Sedat Karakaya da yer aldı.  
Başkan Topaloğlu, ziyaretten duyduğu memnuniye-
ti dile getirerek, Sözen’e çalışmalarında başarılar di-
lediğini söyledi.  Sözen ise Başkan Topaloğlu’nu yap-
tığı başarılı çalışmalarından dolayı tebrik ederek, 
çalışmalarında kolaylıklar dilediğini ifade etti.   
HABER MERKEZİ

Şükrü Sözen 
Topaloğlu’nu
ziyaret etti

AnTAlyA ÇAğdAŞ SAnAT FuArı bİTTİ

‘İnsanı sözsüz anlama’ semineri
ANTAlYA Ortak Düşün Meclisi’nin (ANO-

DEM) 16 Ocak 2025 tarihli toplantısının ko-
nuşmacı konuğu Antalya Bilim Üniversite-
si öğretim üyesi ve araştırmacı yazar Doktor 
Murat Kaplan oldu. Kaplan, insanı sözsüz ile-
tişim unsurları ışığında anlamanın bir an-
lamda onların söze yansımayan altyazılarını 
okumak gibi olduğuna dikkat çekti ve bu sü-
recin bilinçaltımız tarafından mükemmel şe-
kilde yönetildiğini söyledi. 

Trafik kazalarının yaygın nedenlerinden 
biri olarak bilinen ‘insanların kural, işaret ve 
işaretçilere yeterince dikkat etmemelerini’, 
‘sosyal ve/veya profesyonel ortamlarda dahil 
oldukları iletişim süreçlerindeki muhatapları-
nın sözsüz iletişim malzemelerini çözümleye-
meyen ve böylece birçok hata yapan insan-
lara’ benzeten Kaplan, ‘altyazıları okumanın’ 
bağlam ve olup bitenler arasındaki anlamlı 

ilişkiyi yakalayabilmek açısından önemli ol-
duğunu ifade etti. Kaplan’ın Altyazılarıyla İn-
sanı Okumak başlıklı semineri meclis üyeleri 
ve misafir katılımcıların büyük ilgisiyle kar-
şılandı. Sunum değinilen konular açısından 
iletişim ve davranış psikolojisine dair derin-
lemesine bir yolculuk sundu. Seminere Carl 
Gustav Jung’un “İletişimde en önemli unsur, 
söylenmeyeni işitmektir” sözüyle açılış ya-
pan Kaplan, beden dilinin ve mikro ifadelerin 
iletişimdeki belirleyici rolünü vurguladı. Kap-
lan’ın sunumunda, insan davranışlarının bi-
yolojik ve psikolojik temelleri, bilimsel veriler 
ve çarpıcı örneklerle ele alındı. Bu bağlamda 
seminere katılanlar, doğru sinyalleri fark et-
menin, anlamanın ve doğru geri bildirim ver-
menin bireysel ve profesyonel hayatta na-
sıl avantaj sağladığını akılda kalıcı örneklerle 
görmüş oldu. HABER MERKEZİ
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Keskin Yayıncılık Reklam
Org. İnş. Tur. San. Tic. Ltd. Şti. adına

İmtiyaz Sahibi 
Uğur KESKİN

Sorumlu Yazıişleri Müdürü
İhsan COŞKUN

Görsel Yönetmen
Ogün KOÇAK

Baskı: Arslan Güneydoğu Gazetecilik
Yenigöl Mah. Yenigöl Cad. No: 90 Muratpaşa/ ANTALYA

Bayi Satış Fiyatı: 5 TL - Resmi İlan st x cm fiyatı: 185 TL
Yıllık abone bedeli 7.000 TL (KDV DAHİL)

Bu gazete basın ve ahlak ilkelerine uymaya söz vermiştir. 
Köşe yazarları yazdıkları yazılardan kendileri sorumludur.

İdare Adresi:
Deniz Mahallesi Konyaaltı Caddesi 132. Sokak 

Arat Apt. No: 2/3 Muratpaşa / ANTALYA
İletişim:  (242) 243 30 00 (Pbx.) 

Fax:  (242) 243 30 02
e-mail: antalyaekspres1@gmail.com

Abone Dağıtım: MET Kurye 0242 244 47 19

Yıl: 42

Kuruluş Tarihi: 12 Aralık 1983 / Kurucusu: Cevat ALP

UETS: 15010-10482-69502

Sayı: 14151
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ARKADAŞLARıNıN ve eşinin bir süredir ulaşamadığı 
Belarus uyruklu Siarhei Budnik (54), evinde ölü bulun-
du. Budnik’in cenazesi, savcılık ve olay yeri inceleme 
ekibinin çalışmalarının ardından otopsisi yapılmak üze-
re Antalya Adli Tıp Kurumu Morgu’na kaldırıldı. Diğer 
yandan Budnik’in siroz hastası olduğu öğrenildi. DHA

Evinde ölü bulundu

T.C.
ANTALYA GAYRİMENKUL SATIŞ İCRA DAİRESİ

2024/839 ESAS TAŞINMAZIN GAZETE VEYA 
İNTERNET HABER SİTESİ İLANI

Örnek No:55*
Bir borçtan dolayı aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar satışa çıkarılmış olup 
mahcuzun ayrıntılı görsellerine, artırmaya ilişkin şartlara ve ayrıntılı açıklamalara esatis.
uyap.gov.tr adresi üzerinden 2024/839 ESAS sayılı dosya numarası ile erişim sağlanabilir.
Satılmasına karar verilen taşınmazın cinsi, mahiyeti, bulunduğu yer, muhammen 
kıymeti ve önemli vasıfları:
1 NO’LU TAŞINMAZIN
Özellikleri  : Antalya İl, Kepez İlçe, KARŞIYAKA Mahalle/Köy, 3907 Ada, 30 
Parsel, 5 Nolu Bağımsız Bölüm İmar Durumu :1/1000’lik uygulama imar planına göre 
ayrık nizam, Taks: 0.30 - Kaks: 0.75, Hmax= 3 Kat müsaadeli Konut Alanı imar lejandı 
içerisinde yer almaktadır. ANA TAŞINMAZIN ÖZELLİKLERİ: ayrık nizamda betonarme 
karkas yapı tarzında bodrum + zemin + 2 normal kat olmak üzere toplam 4 katlı olarak 
inşa edilmiştir. Ana taşınmaz girişi batı cepheden ve bodrum kat seviyesindedir.Ana 
gayrimenkulün bodrum katında 2 adet mesken ve bina girişi, zemin kat ve diğer normal 
katlarında 2’şer adet mesken olmak üzere binada toplam 8 adet bağımsız bölüm bu-
lunmaktadır. Dış cephe akrilik dış cephe boyalı olup, bina giriş zeminleri mermer, bina 
giriş kapısı demir doğrama içi cam, duvarlar plastik boyalıdır. Merdiven zeminleri mer-
mer olup korkulukları demir doğramadır. Binada asansör bulunmamaktadır. BAĞIMSIZ 
BÖLÜMÜN ÖZELİKLERİ : 1. Katta (2. Kat görünümlü) güney, doğu ve batı cephelerde, 
bina girişine göre sağ cephede konumludur.salon, mutfak, 2 oda, antre, banyo, wc ve 
2 adet balkon tertibinde brüt 57 m² kullanım alanına sahiptir. Dairenin giriş kapısı çelik 
doğrama, iç kapıları amerikan doğrama ve pencere doğramaları PVC doğramadır. Sa-
lon ve odalarda zeminler laminat parke, duvarlar plastik boyalı ve tavanlar kartonpiyer-
dir. Islak hacim zeminleri seramik duvarları fayans kaplıdır. Banyoda duş kabini, lavabo 
ve wc mevcuttur. Mutfakta zeminler laminat parke, duvarlar tezgah arası fayans geri 
kalan mahallerde plastik boyalı olup, mdf mutfak dolabı ve granit tezgah mevcuttur.
Adresi  : Karşıyaka Mah. 3911 Sk. Sevgi Apt. No:14 Kat1 D.5 Kepez / 
   ANTALYA
Yüzölçümü  : 57 m2
Arsa Payı  : 240/1685
İmar Durumu  : Var
Kıymeti  : 2.300.000,00 TL
KDV Oranı  : %1
Kaydındaki Şerhler:
Artırma Bilgileri
1.Artırma Başlangıç Tarih ve Saati : 11/03/2025 - 10:51
 Bitiş Tarih ve Saati : 18/03/2025 - 10:51
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
2.Artırma Başlangıç Tarih ve Saati : 11/04/2025 - 10:51
 Bitiş Tarih ve Saati : 18/04/2025 - 10:51
14/01/2025 (İİK m.114 ve m.126)
(*) İlgililer tabirine irtifak hakkı sahipleri de dahildir.

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de.                                            Basın No: ILN02157625

AntAlyA’dA daha önce bir 
binanın deposunu ateşe ve-
ren madde bağımlısı İbrahim 
A., 13 Ocak’ta da Tangül Di-
nekli’ye ait kadın kuaförü dük-
kanını yakmaya çalıştı. Yangı-
nı güvenlik kamerasından fark 
eden iş yeri sahibinin duru-
mu 112 Acil Çağrı Merkezi’ne 
bildirmesinin ardından bölge-
ye itfaiye ve polis ekipleri sevk 
edildi. İbrahim A.’nın yangın 
çıkartmaya çalıştığı anlar ise 
güvenlik kamerasına yansıdı. 
Olay sonrası mahalleli ile İbra-
him A. arasında takip yaşandı. 
İbrahim A., kendisini kovala-
yıp üzerine gelen bir mahalleli-
nin başına sopayla vurup kaç-
tı. Polis ekiplerinin gözaltına 
aldığı İbrahim A.’nın serbest 
bırakılması üzerine korktuğu-
nu dile getiren işletme sahi-
bi Tangül Dinekli, “Birebir şah-
sımıza olan bir şey değil, tüm 
mahalleyi kundaklayan bir 
kişi. Sürekli serbest bırakılıyor, 
bir işlem yapılmıyor ve biz ar-
tık çok korkuyoruz. İçeride bir 

işlem yapamıyorum, müşte-
rimle ilgilenemiyorum. Bu du-
rum psikolojik olarak çok etki-
ledi. Devletin artık bunun için 
bir şey yapması lazım çünkü 
artık çok korkuyorum” dedi.

İbrahim A.’nın mahallede 
daha önce de kundaklama ey-
lemleri olduğunu belirten İs-
met Gedik, “Daha önce iki kez 
bu siteyi yaktı. Ondan son-
ra bir de kuaföre gitmiş. Ora-
da bir hadise yapmış. Biz içe-
ri girmesini istiyoruz. Madde 
bağımlısı kendisi. Vuruyor, bir 
şey dedin mi hemen seni döv-
meye kalkıyor” ifadelerini kul-
landı. 

Mahalle esnafı İlhan Kara-
kaş, “Mahalleli olarak bu ko-
nuda şikayetçiyiz. Tedavi olsa 
çok iyi olur. Bunu yapan arka-
daşı, bu maddeyi kullanmadı-
ğı üç beş sene öncesinde çok 
efendi, düzgün bir çocuk ola-
rak duyduk. Bu maddeden 
sonra ne yaptığını bilmiyor. 
Herkes tedirgin” diye konuş-
tu.  dHa

MurATPAşA ilçesi Var-
lık Mahallesi’nde ikin-
ci el eşya satan dükkanda 
çıkan yangında hayatı-

nı kaybedenlerin sayısı 2’ye yükseldi. 
Olay, 3 Ocak’ta Muratpaşa ilçesi Varlık 
Mahallesi 173 Sokak’taki 3 katlı apart-
manın giriş katındaki ikinci el eşya sa-
tılan dükkanda meydana geldi. İş ye-
rinden alevlerin yükseldiğini gören 
apartman sakinleri panikle kendilerini 
dışarı atarken ihbarla olay yerine çok 
sayıda itfaiye, polis ve sağlık ekibi sevk 
edildi. İtfaiye ekipleri tüm apartmanı 
saran alevlere müdahale ederken, spo-
tçu dükkanları bulunan Lokman Yıl-
maz, Mete Durupınar ve bitişikteki ça-
maşırhane sahibi Ahmet Özen (62) 
yaralı olarak hastaneye kaldırıldı.

YaNGINdaN KuNdaKLama ÇIKTI

Yaralılardan Mete Durupınar, doktor-
ların tüm müdahalelerine rağmen ha-
yatını kaybederken, Ahmet Özen ise 
Konya’ya sevk edildi. İtfaiye ekipleri-
nin uzun uğraşları sonucu söndürü-
len yangında olay yeri inceleme ekiple-
ri, yangının başladığı noktada çakmak 
gazı kutusu bulması üzerine polis ekip-
leri olayla ilgili geniş çaplı çalışma baş-
lattı. Kundaklama şüphesi üzerinde du-

ran ekiplerin çalışması sonucu Mete 
Durupınar ile aynı apartmanın üst ka-
tında ikamet eden ufuk B. arasında 
alacak verecek meselesi bulunduğu 
öğrenildi.

HASTANEDE HAYATINI KAYBETTİ

Cinayet Büro Amirliği ekiplerinin ti-
tiz çalışması sonucu ufuk B. olaydan 
birkaç saat sonra yakalanarak gözaltı-
na alındı. Emniyetteki ifadesinde daha 
önce alışveriş nedeniyle Mete Durupı-
nar’la aralarında alacak verecek me-
selesi bulunduğunu belirten ufuk B., 

çıkarıldığı mahkemece tutuklanarak 
cezaevine gönderilmişti. Apartman sa-
kinlerinin büyük panik yaşadığı yan-
gında yaralanan ve Konya’ya sevk edi-
len Ahmet Özen’den 16 gün sonra acı 
haber geldi. Özen’in 2 haftalık yaşam 
mücadelesinin ardından geçen per-
şembe akşam saatlerinde tedavi gör-
düğünü Konya’daki hastanede hayatı-
nı kaybettiği öğrenildi. Ahmet Özen’in 
vefatının ardından yangında hayatı-
nı kaybedenlerin sayısı 2’ye yüksel-
di. Özen’in cenazesi işlemlerinin ardın-
dan Antalya’ya getirilerek cuma günü 

defnedildi. Öte yandan hayatını kaybe-
den çamaşırhane sahibi Özen’in yan-
gın anında yıkanan çamaşırların bit-
mesini beklediği ve alevlerin bir anda 
çevresini sarmasıyla yaralandığı öğre-
nildi. İHA

Spotçu yangınında 
ölü SayıSı 2’ye yükSeldi
İkinci el eşya satılan dükkanda çıkan yangında yaralanan 62 yaşındaki Ahmet 
Özen, 16 gündür Konya’da tedavi gördüğü hastanede yaşamını yitirdi. Özen’in 

vefatının ardından yangında hayatını kaybedenlerin sayısı 2’ye yükseldi

MurATPAşA’DA bir okula ait spor sa-
lonundan duman yükseldiğini gören-
ler ekiplere ihbarda bulundu. Olay, Mu-
ratpaşa ilçesi Yüksekalan Mahallesi 546 
sokak üzerinde bulunan 75. Yıl Cumhu-
riyet Anadolu Lisesi’nde meydana gel-
di. Okulun spor salonundan duman gel-
diğini görenler, durumu 112 Acil Çağrı 
Merkezi’ne bildirdi. İhbarla bölgeye 
sevk edilen itfaiye ekipleri, spor salonu-
nu ve okulu kontrol etti. Herhangi bir 
yangına rastlamayan ekipler, norma-
le döndü.

‘DUMAN ÇIKTIĞI İHBARI GELMİŞ’

Okulda öğrenci olduğunu söyleyen 
A.A., “Okulumun olduğu yoldan ge-
çiyordum. İtfaiye ekiplerini gördüm. 
Bana yangın ihbarı olduğunu söyledi-
ler. Onlara bu okulun öğrencisi oldu-
ğumu, isterlerse içeriye sokabileceğimi 
söyledim. Duman çıktığı ihbarı gelmiş. 
Kontrol ettiler” dedi.  dHa

Spor salonunun
yandığı ihbarı 

harekete geçirdi
Bir lisenin bahçesinde bulunan 
spor salonunda yangın çıktığı 
ihbarı üzerine harekete geçen 

ekipler, okulu kontrol etti. Yapılan 
kontrolde, yangın olmadığı görüldü

Pınar
Zorlu’dan

kötü haber

ESKİ eşi tarafından benzin dökülerek 
yakılan Pınar Zorlu yaşam savaşını kaybetti. 
Olay, 31 Aralık 2024 günü saat 08.30 sıra-
larında Muratpaşa ilçesi Şirinyalı Mahallesi 
İsmet Gökşen Caddesi’nde meydana geldi. 
Motosiklet tamircisi Gürhan Üzer, 11 Ara-
lık’ta boşandığı Pınar Zorlu’yu takip ederek 
çalıştığı iş yerine geldi. Motosikletini iş yeri-
nin yakınına bırakan Üzer, Zorlu’yla tartışma-
ya başladı. Tartışmanın büyümesi ile Üzer, 
yanında getirdiği benzin dolu kovayı Zor-
lu’nun üzerine döktü. Üzer, kaçmaya çalışan 

kadını yakalayıp, elindeki çakmağı ateşledi. 
Şüpheli kaçarken, vücudu alev alan kadına, 
çevredekiler yangın söndürme tüpü ile mü-
dahale etti. İhbar üzerine gelen ekipler, ilk 
müdahalenin ardından 1 çocuk annesi Pınar 
Zorlu’yu yanık merkezi olan Akdeniz Üniver-
sitesi Hastanesi’ne kaldırdı. Zorlu, buradan 
da Antalya Şehir Hastanesi’ne sevk edildi.

Kadına ait ayakkabı, yanan montu ve ben-
zinin konulduğu kova delil olarak toplanır-
ken, polis şüpheliyi 1 saat içerisinde yakaladı. 
Gözaltına alınan Gürhan Üzer, Cinayet Büro 

Amirliği ekiplerine teslim edildi. Gürhan 
Üzer, ilk ifadesinde, “Eski eşim boşandıktan 
sonra tavırları değişti. Bana çocuğumu gös-
termiyordu. Bundan dolayı da bugün sabah 
çalıştığı iş yerinin oraya gittim. Gitmeden 
önce de akaryakıt istasyonundan benzin 
aldım. Normalde aklımda böyle bir şey yoktu 
ama sabah aklıma geldi. Bir süre konuşmaya 
çalıştım ama tartışınca olayı gerçekleştir-
dim” dedi. Üzer, işlemlerinin ardından sevk 
edildiği adliyede çıkarıldığı Nöbetçi Hakimlik 
tarafından tutuklandı. HA

Madde bağımlısı 
korku yaratıyor
Kuaför dükkanını yakma 

girişiminde bulunan 
madde bağımlısı 

İbrahim A.’nın serbest 
bırakılması üzerine 

işletme sahibi Tangül 
Dinekli, “Biz artık çok 

korkuyoruz” dedi
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Yurttan
kısa kısa

Ünal Karaman 
istifasını açıkladı

İYİ Parti Konya Milletvekili Ünal 
Karaman, sosyal medya hesabından 
yaptığı paylaşımda partiden istifa 
ettiğini duyurdu. Karaman X hesa-
bından yaptığı paylaşımda, “Dün 
olduğu gibi yarın da Ata’mızın emrine 
sadık kalarak, Türk istiklalini ve Türk 
cumhuriyetini muhafaza ve müdafaa 
etmek için var gücümle çalışmaya 
devam edeceğim” ifadelerini kullandı. 

DEM Parti’den 
Öcalan başvurusu

DEM Parti İmralı heyeti, terör örgütü 
elebaşı Abdullah Öcalan’la ikinci kez gö-
rüşme için Adalet Bakanlığı’na yazılı ola-
rak resmi başvuruda bulundu. Partiden 
yapılan açıklamada başvuruya kısa süre 
içinde yanıt beklendiği ifade edilmişti. 
DEM Parti Heyeti, 28 Aralık’ta İmralı’da 
terörist başı Abdullah Öcalan’la görüş-
müş, görüşmede Sırrı Süreyya Önder ile 
Pervin Buldan da yer almıştı.

Spiker Arıkan’ın 
tedavisi sürüyor

TRT Spikeri Erdoğan Arıkan, Keçiö-
rengücü ile Sakaryaspor arasında 
oynanan TFF 1. Lig maçının anlatımı 
sonrası kalp krizi geçirdiği için An-
kara Gülhane Eğitim ve Araştırma 
Hastanesine kaldırılmıştı. Sağlık 
Bakanlığı’ndan edinilen bilgilere göre, 
Erdoğan Arıkan’ın bilincinin açık oldu-
ğu, tedavisine ise hastanede devam 
edildiği öğrenildi.

ÖSYM’den engelli 
adaylara kolaylık

ÖLÇME, Seçme ve Yerleştirme Mer-
kezi (ÖSYM) Başkanı Prof. Dr. Bayram 
Ali Ersoy, engelli adayların, sağlık 
raporları ile rapor içeriklerine uygun 
sınav uygulama taleplerini başvuru 
merkezlerine gitmeden ve başkanlığa 
rapor/belge göndermeden, ÖSYM 
Aday İşlemleri Sistemi (AİS) üzerin-
den 4 Şubat 2025 tarihinden itibaren 
elektronik ortamda yapabileceğini 
duyurdu.

Ordu’da kayıp 
genç bulundu

ORDU’DA 3 gündür kayıp 

olan Furkan Gündoğdu (24), 

dere yatağında ağır yaralı bu-

lundu. Vücudunda kırıklar olan 

Gündoğdu, hastanede tedaviye 

alındı. Olayın görgü tanığı Ertan 

Kuru, “Polis ekipleri burada 

dron kaldırdı, o şekilde anlaşıldı. 

Sağlık ekipleri ve itfaiye ekiple-

rinin müdahalesi ile kurtarıldı” 

dedi. Olayla ilgili soruşturmanın 

sürdüğü belirtildi.

Kocaeli’de 
baltalı cinayet

KOCAELİ’NİN Kartepe ilçesinde 

ormanda kulübede İsa Turgut’u 

(35) henüz bilinmeyen nedenle 

başına baltayla vurarak öldür-

düğü iddiasıyla gözaltına alınan 

Y.C.B. ve N.B. adliyeye sevk 

edildi. Olayla ilgili soruşturma 

sürüyor. Öldürülen İsa Turgut’un 

cenazesi ise dün öğle namazının 

ardından kılınan cenaze namazı 

sonrası, Suadiye Merkez Mezarlı-

ğı›na defnedildi.

Gaziantep’te 
parkta saldırı

GAZİANTEP’TE parkta oturan 

Fatma Köklü ile kimliği belirsiz 

erkek arasında tartışma çıktı. 

Tartışma sırasında Fatma Köklü, 

tabancayla vuruldu. Fatma 

Köklü, olay yerinde yapılan ilk 

müdahalesinin ardından bir özel 

hastaneye kaldırdı. Tedaviye 

alınan Köklü’nün durumunun 

ağır olduğu öğrenildi. Polis olayın 

ardından kaçan şüphelinin yaka-

lanması için çalışma başlattı.

DHA-İHA

Aziz Nesin öldü ama toplumsal hafızamız-
da, aklımızda, bilincimizde hep yaşa-
yacak. Sadece Aziz Nesin değil, onunla 

ilintili, ilgili kavramlar da yaşayacak. Bunlardan 
biri, hatta en önemlisi, garip, tuhaf, komik, 
trajik, trajikomik uygulamalar, icraatlar için 
kullanılan “tam Aziz Nesin’lik” lafıdır. Konuyla 
ilgili yazılacak sayfalarca yazıyı özetler bu laf. 
Ters Köşe’de bugün böyle bir hikayeyi aktaraca-
ğız. Tam Aziz Nesin’lik bir hikaye…

DÜNYAYA AÇILAN TEK PENCERE

Isparta’nın da Aksu diye bir ilçesi var. Küçü-
cük bir ilçe... O kadar küçük ki araçla içinden 
geçmeniz 5 dakika bile sürmüyor. İlçe emniyet 
amirliği, mahalle karakolu kadar… Belediye 
binası iki katlı… Alt katında otobüs yazıhaneleri 
var. İki tane de benzin istasyonu gördüm. Bütün 
ilçeye yetiyor demek ki bu istasyonlar. İşte bu 
küçük ilçenin gezilecek, görülecek tek bir yeri 
var: Zindan Mağarası… İş icabı yolunuz düşmü-
yorsa eş-dost ziyareti yoksa buralara gitmek için 
tek gerekçe bu mağara. 4 bin nüfuslu ilçenin 
dünyaya açılan tek penceresi burası.

TURİSTİK TEK YER KIŞIN KAPALI

Önünde antik bir kutsal alan da bulunan bu 
mağarayı ziyaret için hafta sonu Aksu’ya gittik. 
Daha önce de gittik buraya. Etkileyici bir mağa-
ra… Antalya’dan 2,5 saatte ulaşılıyor. Zindan 
Mağarası’na vardığımızda kötü bir sürprizle 
karşılaştık. Mağara kapalı. Yazın açık, kışın 
kapalıymış. Kışın ziyaretçi gelmez diye kapatı-
yormuş kaymakam. Yem istemez, su istemez, 

niye kapatırsın mağarayı? Gişesine koyduğun 
bir çalışan zaten var. Bizim gibi sağdan, soldan 
gelen tek tük ziyaretçi sayesinde maaşı da çıkar 
o çalışanın. 

HERKES GÖSTERİYOR, BULAN YOK

Sorup soruşturmasak “Mağara artık kapan-
mış” diye konuşacaktık çevremizde. Tamam biz 
öğrendik sadece kışın kapalı olduğunu ama her 
gelen ziyaretçiye bu bilgi veriliyor mu? Hayır. 
Herhangi bir bilgilendirme filan da yok. İlçe tek 
varlığını, turistik tek değerini resmen katletmiş. 
Aslında turistik tek değer değil. Ziyarete açılmış, 
ona göre organize edilmiş tek mekan diyelim. 
Çünkü başka bir yer daha var. Aksuluların bü-
yük bir kısmı yerini biliyor ama dışarıdan gelen 
birilerinin bulması mümkün değil. Herkes tarif 
ediyor, fakat gidip de bulan hiç yok.

İLÇE MERKEZİNDE YILKI ATLARI

Timbriada antik kentinden bahsediyorum. 
Muhtemelen ilk kez duymuşsunuzdur. İlçe 
merkezinin üstünde, 3-5 dakikalık bir yol-
da… Zindan Mağarası’nın önündeki açık hava 
tapınağı bu antik kente aitti. Açık hava tapına-
ğını görünce Timbriada denilen yeri de merak 
ediyorsunuz. Birkaç yıldır kazı da yapılıyormuş 
bu kentte. “Benzin istasyonunun yanından 
girin, şu görünen tepenin eteğinde” diye tarif 
ediyor sorduğunuz herkes. Toprak yol, her yer 
çal çamur, yılkı atları otluyor etrafta… Pastoral 
bir manzara… Bir tane bile tabela, yön levhası 
yok. Navigasyona dahi işlenmemiş. O yüzden 
geçerken uğramanız mümkün değil. Ancak ara-
yıp bulmanız, bunun için de vaktinizin olması 
gerekiyor. Tabii bir de niyetiniz ve cesaretiniz…

KAYITSIZ KUYUTSUZ ANTİK KENT

Sadece 13 köyü olan ilçe o kadar küçük 
ki atanmış herkesin canı sıkılır. Orada doğup 
büyüyenler de can sıkıntısından patlıyordur 
muhtemelen. Zaten nüfusu da sürekli azalıyor 
ilçenin. Sürekli göç veriyor. Nüfus 1990’da 
10 binmiş, artık 4 bin küsur. Bu kadar küçük 
bir memlekete atanan kaymakamın, müdürün, 
memurun, komiserin, emniyet amirinin filan 
fazla işi olmaz. Vakit nasıl geçecek? Geçmez. 
Madem aksiyon yok, hareket yok, yaprak 
oynamıyor, git şu antik kentin yoluna iki tabela 
çak kardeşim. Ben böyle bir yerde kaymakam 
olsam, kendim çakarım tabelayı. Zindan Ma-
ğarası’nı da açık tutun birader. İlçede disko mu 
var da burayı beğenmiyorsunuz?

Bİr AZİZ NESİN HİKAYESİ

İdris
ÖZYOL

YÖNETEN

T                                       RSE
KÖŞE

CUMHURİYET Halk 
Partisi Antalya İl Baş-
kanlığı yeni binasına 
taşındı. Yeni il bina-

sında açıklamalarda bulu-
nan CHP İL Başkanı Nail 
Kamacı, AKP’nin kamuoyunun yanılt-
tığını ifade ederken Fabrikalar Mahal-
lesi’ndeki KİPA AVM arazisiyle ilgili de 
itibar suikastı yapıldığını  söyledi. CHP 
Antalya İl Başkanı Nail Kamacı, parti-
sinin yeni il binasında gerçekleştirilen 
basın toplantısında şehrin gündemin-
deki konulara ilişkin değerlendirmeler-
de bulundu. Kepez Fabrikalar Mahalle-
si’nde bulunan ve önceden KİPA AVM 
olarak bilinen araziye yönelik 2020 yı-
lında alınan plan değişikliği kararla-
rının bugünkü CHP yönetimine mal 
edilmesinin, gerçeği yansıtmadığını 
belirten Kamacı, bu durumu itibar sui-
kastı olarak değerlendirdi.

PLANLAMA TÜTÜNCÜ   
DÖNEMİNDE GEÇTİ

Kent gündemini uzun zamandır 
meşgul eden Kepez’de bulunan KİPA 
AVM arazisiyle ilgili CHP İl Başkanı 
Nail Kamacı, çarpıcı açıklamalarda bu-
lundu. Başkan Kamacı, arazinin tica-
ri ve konut alanına çevrilmesiyle ilgili 
AKP’nin kamuoyunu bilerek yanılt-
tığını ifade ederken söz konusu deği-
şikliğinse Hakan Tütüncü’nün Kepez 

Belediye Başkanı olduğu dönemde ya-
pıldığına işaret etti. Başkan Kamacı 
“Buradaki düzenleme 4 Eylül 2020 ta-
rihinde Kepez Belediye Meclisi’nde dö-
nemin Belediye Başkanı Hakan Tütün-
cü’nün onayıyla geçmiştir. Bu durumu 
sanki bizim dönemimizde yapılmış gibi 
göstermek itibar suikastından başka 
bir şey değildir. Kamuoyunda oluştu-
rulmaya çalışılan algının gerçeği yan-
sıtmadığı açıktır” diye konuştu. Süre-
cin şeffaf bir şekilde yürütüldüğü ifade 

eden Kamacı, “Bu parsel, 1991 yılında 
konut alanı olarak planlanmış, 2003 yı-
lında merkezi iş alanı olarak belirlen-
miştir. 2020 yılında ise mevcut mevzu-
ata uygun olarak 15 kata kadar inşaat 
izni verilmiştir. Son yapılan düzenle-
meler, bina yüksekliğinde bir değişik-
lik öngörmemektedir. Ayrıca, parse-
lin yüzde 25’i kamuya terk edilmiştir. 
Planlama süreçleri şeffaf, yasal ve 
kamu yararını gözeten bir anlayışla ya-
pılmaktadır. KİPA arazisine ilişkin alı-

nan kararlar yeni değildir. Bizim döne-
mimizi kapsamayan bu kararları sanki 
yeniymiş gibi göstermek yanlış bir 
yaklaşımdır” ifadelerini kullandı.

Doğru, tarafsız habercilik ve halkın 
haber alma hakkının doğru şekilde 
kullanılması gerektiğini fakat AKP ta-
rafından kamuoyunda algı yaratılma-
ya çalışıldığını ifade ederek, “Kamuo-
yunda, CHP ve AKP birlikteliği algısı 
oluşturulmaya çalışılıyor” dedi. Haber-
lerin ardından belediye meclis üyele-
rinin ve imar komisyonu üyelerinin 
hedef gösterilmiştir” dedi. “Büyükşe-
hir İmar Komisyonu 4 değil 5 kişiden 
oluşuyor; 4’ü CHP’li, 1’i AKP’lidir” di-
yen Kamacı, “Aceleyle yapılan haber-
lerde komisyon üyelerinin sayısında 
bile hata yapılıyor. Bu durum birileri-
nin yönlendirmesiyle hareket edildiği-
ni gösteriyor” dedi.

KAMACI: ÇANTAYLA DOLAŞAN 
SAVCILAR VAR

“Ellerinde belge olduğunu iddia 
edenler varsa savcılığa başvurmalıdır” 
diyen Başkan Kamacı belediye meclis 
üyeleri hakkında ortaya atılan iddialar 
hakkındaysa, “Gölge oyunlarıyla kim-
seyi zan altında bırakmayalım. 35 yıl-
lık siyasi hayatımı ortaya koyuyorum, 
herkesle yüzleşmeye hazırım. Antalya 
hepimizin, bu şehre zarar verecek söy-
lemlerden kaçınmalıyız,” dedi. 

Ak PArti’ye 
sert eleştiri
CHP İl Başkanı Nail Kamacı, KİPA AVM olarak bilinen araziye yönelik AKP 
döneminde alınan plan değişikliği kararlarının bugünkü CHP yönetimine 

mal edilmeye çalışıldığını belirterek “AKP kamuoyunu yanıltıyor” dedi

GÜVEN 
GÜNEŞ

TMMOB Antalya İl Koor-
dinasyon Kurulu, Gezi Par-
kı tutukluları için başlatılan 
adalet nöbetinin 1000. günü 
nedeniyle basın açıklama-
sı yaptı.  İKK yaptığı açıkla-
mada, “Bizler, arkadaşlarımızın bir suç 
işledikleri için değil, mesleklerini halk 
yararına icra ettikleri ve bu doğrultuda 
mücadele ettikleri için cezalandırıldık-
larına inanıyoruz” dedi.  

“Ülkemizin aydınlık geleceğini, mes-
leklerimizi, arkadaşlarımızı ve Gezi’yi 
savunmaktan vazgeçmeyeceğiz” İKK 
açıklamanın devamındaysa, “Arka-
daşlarımızın bizden koparılışlarının 
1000. günü. 1000 gündür, meslektaş-
larımız ve dostlarımızla yeniden bir 
araya geleceğimiz günü umutla bekli-
yoruz. Bu süreçte adaletin sağlanama-
ması hepimizi derinden yaralamak-
ta ve toplumsal vicdanı sarsmaktadır. 

Aralarında Şehir Plancıları Odası Onur 
Kurulu Üyesi Tayfun Kahraman ve 
Mimarlar Odası Avukatı Can Atalay’ın 
da bulunduğu arkadaşlarımız, ne ya-
zık ki 1000 gündür özgürlüklerinden 
mahrum bırakılmış durumdalar. Da-
yanağı zayıf iddialarla hazırlanan ve 
kamuoyunda tartışmalara yol açan 
bu yargı süreci, hukuk ve adaletin ne 
denli önem taşıdığını bir kez daha göz-
ler önüne sermiştir. Bizler, arkadaşları-

mızın bir suç işledikleri için değil, mes-
leklerini halk yararına icra ettikleri ve 
bu doğrultuda mücadele ettikleri için 
cezalandırıldıklarına inanıyoruz. Gezi 
Direnişi ise, toplumun farklı kesimleri-
nin doğaya, emeğe, tarihe ve geleceğe 
sahip çıkma iradesinin güçlü bir ifade-
si olmuştur. Bu direniş, toplum vicda-
nında temiz bir yer edinmiş ve halkın 
hak arayışının sembolü haline gelmiş-
tir” denildi.

Adalet çağrısı
TMMOB Antalya İl Koordinasyon Kurulu, Gezi Direnişi’ne katıldıkları için 

1000 gündür tutuklu bulunan meslektaşları Tayfun Kahraman ve Can 
Atalay başta olmak üzere tüm arkadaşları için adalet çağrısında bulundu

GÜVEN 
GÜNEŞ
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Dünyadan 
kısa kısa

Güney Kore’de 
gerilim sürüyor

GÜNEY Kore Savunma Bakanlığı’nın 
disiplin komitesi, Yoon Suk Yeol’un 3 
Aralık 2024’te başarısızlıkla sonuçlanan 
sıkıyönetim girişiminde yer aldığından 
şüphelenilen Yeo In-hyung, Moon 
Sang-ho, Lee Jin-woo ve Kwak Jong-
keun isimli 4 üst düzey komutanın res-
mi olarak görevden alındığını duyurdu. 
Genelkurmay Başkanı Park An-su için 
ise disiplin süreci devam ediyor.

İran’dan halka 
‘Suriye’ çağrısı

İRAN Dışişleri Bakanlığı Sözcüsü 
İsmail Bekayi, bakanlıkta düzenlenen 
haftalık basın toplantısında konuştu. 
Bekayi, vatandaşlarına ‘Suriye’ye 
seyahat etmeyin’ çağrısında bulundu. 
Bekayi, Suriye yönetiminin İran 
vatandaşlarının ülkeye girişine yasak 
getirdiği yönündeki haberleri henüz 
doğrulamadıklarını, şu aşamada 
vatandaşlarının bu ülkeye gitmesini 
tavsiye etmediklerini söyledi.

Çin’de iki kişi 
için idam kararı

ÇİN’İN Zhuhai kentindeki Zhuhai 
Spor Merkezi’nin dışında aracını 
kalabalığa süren ve 35 kişinin ha-
yatını kaybetmesine neden olan 62 
yaşındaki Fan Weiqiu ile söz konusu 
olaydan günler sonra Wuxi şehrinde 
bir üniversitenin kampüsüne saldı-
rarak 8 kişiyi öldüren ve 17 kişiyi de 
yaralayan 21 yaşındaki Xu Jiajin’ın 
dün idam edildiği açıklandı.

Gazze Şeridi’ne 
yardım giriyor

İSRAİL ile Hamas arasındaki ateşke-
sin yaklaşık 3 saat gecikmeli olarak 
yürürlüğe girmesinin ardından 
insani yardım taşıyan tırlar Gazze 
Şeridi’ne girmeye başladı. Birleşmiş 
Milletler (BM), ateşkesin ilk gününde 
630’dan fazla insani yardım tırının 
Gazze Şeridi’ne geçtiğini duyurdu. 
Bunlardan 300’ün Gazze’nin kuzeyi-
ne insani yardım taşıdığı belirtildi. 

Sırbistan’da 
yangın: 8 ölü

SIRBİSTAN’IN başkenti Belg-

rad’da bulunan Barajevo bölgesin-

deki huzurevinde çıkan yangında 

8 kişinin hayatını kaybettiği bildi-

rildi. Çalışma, İstihdam ve Sosyal 

İşler Bakanı Nemanja Starovic, 

yaptığı açıklamada huzurevinde 

gece saatlerinde yangın çıktığını 

belirtti. Starovic, ilk bulgulara 

göre, yangının kundaklamadan 

kaynaklanmış olabileceğini 

söyledi.

Nijerya’da ölü 
sayısı yükseldi

NİJERYA’NIN batısındaki Niger 

eyaletindeki Dikko-Maje yolunda 

yaşanan tanker faciasında bilanço 

artıyor. Cumartesi günü devrilen 

akaryakıt tankerinin patlaması 

sonucu hayatını kaybedenlerin 

sayısı 86’ya yükseldi. Nijer Eyalet 

Acil Durum Yönetim Ajansı Genel 

Müdürü Abdullahi Baba-Ara, ha-

yatını kaybeden 80 kişinin toplu 

mezara defnedildiğini söyledi.

Türk bayrağı 
göndere çekildi

SURİYE’DE iç savaş nedeniyle 

2012’de kapatılan Türkiye’nin 

Halep Başkonsolosluğu’nda 

Türk bayrağı göndere çekildi. 

Başkonsolosluğun açılışına, Tür-

kiye’nin Şam Büyükelçiliği Geçici 

Maslahatgüzarı Burhan Köroğlu 

ve Halep Başkonsolosu Hakan 

Cengiz katıldı. Türk bayrağının 

göndere çekilmesiyle başkonso-

losluk diplomatik faaliyetlerine 

yeniden başladı. 

DHA-İHA

DİYETİSYEN Nisa Demir, vita-
min ve kolajen takviyelerinin 
hızla artan popülaritesine dik-
kat çekerek önemli uyarılar-

da bulundu. Demir, sosyal medya etki-
siyle bu ürünlere olan talebin arttığını, 
ancak bilinçsiz kullanımın ciddi riskler 
doğurabileceğini belirtti. Ayrıca Tarım 
ve Orman Bakanlığı’nın denetimlerin-
de bu tür ürünlerin bazılarında ilaç et-
ken maddesi tespit edildiği, bazı ürün-
lerin ise etikette belirtilen içeriklere 
sahip olmadığı ortaya çıktı.

SOSYAL MEDYA ETKİSİ              
PAZARI BÜYÜTÜYOR

Artan enflasyon ve hayat pahalılı-
ğı gıdaların yanı sıra gıda destekleyi-
ci haplarda da ciddi tağşişler yaşandı-
ğını bir kez daha ortaya koydu. Tarım 
ve Orman Bakanlığı, takviye edici gıda 
ürünlerine yönelik denetimlerinde vi-
tamin ve kolajen adıyla satılan birçok 
üründe ilaç etken maddesi tes-
pit edilirken, bazı ürünlerin 
içeriği etikette belirtilenden 
farklı çıktı. Son yıllarda vi-
tamin ve kolajen marka-
larının sayısında ve ürün 
çeşitliliğinde ciddi bir ar-
tış olduğuna işaret eden 
Diyetisyen Nisa Demir, 
sektörün sosyal medya 
etkisiyle hızla büyüdü-
ğünü belirterek, “Son 
yıllarda vitamin ve 
kolajen markaları-
nın sayısında ve 
ürün çeşitliliğin-

de ciddi bir artış var. Sosyal medya-
nın etkisiyle vitamin ve kolajen gibi 

ürünlere olan talep her geçen gün 
artıyor. Bu durum, bilinçsiz kul-

lanımı ve sağlığa zarar verebi-
lecek riskleri de beraberinde 
getiriyor” dedi.

UZMAN ÖNERİSİYLE 
KULLANIN

Vatandaşları takviye edi-
ci gıda ürünlerinin kul-

lanımında dikkatli 
olmaya çağıran Di-
yetisyen Nisa De-
mir, bu ürünlerin 
mutlaka güvenilir 
yerlerden temin 

edilmesi gerektiğini belirten Demir, 
“Takviye edici gıdaların doğru şekil-
de ve güvenilir kaynaklardan alınması 
sağlık açısından son derece önemlidir. 
İlk tercih her zaman eczaneler olmalı-
dır. Özellikle internet üzerinden satılan 
ve kaynağı belirsiz ürünlerden uzak 
durmak gerekiyor” dedi. Bilinçsiz kul-
lanımın ciddi sağlık sorunlarına yol 
açabileceğini vurgulayan Demir, rast-
gele alınan ürünlerin kanser gibi ciddi 
hastalıklara neden olabileceğine dik-
kat çekerek, “Rastgele ve vücudun ihti-
yacı olmayan vitaminlerin kullanılma-
sı fayda yerine zarar getirebilir. Ancak 
buna rağmen, sosyal medyada ve çev-
remizde sürekli bir takviye edici gıda 
yönlendirmesiyle karşılaşıyoruz. Tabi-

ri caizse, peynir ekmek gibi bu ürünler 
öneriliyor ve tüketiliyor. Bu durum son 
derece tehlikeli. Takviye edici gıdalar 
yalnızca uzman kontrolünde, vücudun 
gerçek ihtiyaçlarına göre alınmalıdır” 
ifadelerini kullandı. Demir, toplumda 
bu ürünlerin sağlık açısından tama-
men zararsız olduğu yönündeki yanlış 
algıya da dikkat çekerek sözlerini şöy-
le sürdürdü: “Vitaminler ve diğer des-
tekleyici haplar masum görünse de bi-
linçsiz ve gereksiz kullanım, bağışıklık 
sistemine zarar verebilir, hatta organ 
yetmezliğine kadar varan ciddi sorun-
lara yol açabilir. Bu yüzden vatandaş-
larımızın, uzman kontrolü olmadan 
hiçbir takviye edici ürünü kullanma-
maları çok önemlidir” diye konuştu. 

ALANYA Belediyesi’nin kırsal 
mahallelere yönelik yol ve altya-
pı yatırımları devam ediyor. Alan-
ya Belediye Başkan Yardımcısı 
Hasan Servet Ünlü ve Başkan Da-
nışmanı Nazmi Zavlak, hafta so-
nunda Yaylakonak, Süleymanlar 
ve Türktaş mahallelerinde gerçek-
leştirilen çalışmaları yerinde ta-
kip etti. Denetimler sırasında ma-
halle sakinleriyle bir araya gelen 
Ünlü ve Zavlak, çalışmaların de-
taylarını paylaşırken, bölge halkı-
na hizmetlerin en kısa sürede ta-
mamlanacağı bilgisini verdi.

ALANYA’NIN HER NOKTASINA 
ULAŞACAĞIZ

Başkan Danışmanı Zavlak, ya-
pılan çalışmalarla ilgili olarak, 

“Kırsal mahallelerimizde yol ve 
altyapı sorunlarını çözmek için 
yoğun bir şekilde çalışıyoruz. 
Alanya’nın her noktasına ulaş-
mayı ve hizmet götürmeyi sürdü-
receğiz. Vatandaşlarımızın talep-
lerini önceliklendirerek altyapı ve 
ulaşım konularında kalıcı çözüm-
ler üretiyoruz” ifadelerini kul-
landı. Başkan Danışmanı Zavlak, 
Alanya Belediyesi’nin kırsal ma-
hallelerde yaşam koşullarını iyi-
leştirmek adına planlı ve kararlı 
çalışmalarını sürdürmeye devam 
edeceğini belirtti. Vatandaşlar ise 
yapılan çalışmalardan duyduk-
ları memnuniyeti dile getirerek, 
Belediye Başkanı Osman Tarık 
Özçelik ve ekibine teşekkür etti.  
ALANYA BELEDİYESİ / BÜLTEN 

Takviye alırken 
kanser olmayın

Diyetisyen Nisa Demir vitaminlerin bilinçsiz kullanımına karşı uyarılarda bulundu. 
Demir “Bu ürünler mutlaka uzman gözetiminde ve güvenilir kaynaklardan alınmalıdır 

çünkü bilinçsiz tüketim kanser gibi ciddi sağlık sorunlarına yol açabilir” dedi

Alanya’da çam kese 
böceğine önlem alındı

ALANYA’DA yeşil alanlarda çam 
kese böceğine karşı ilaçlama ça-
lışması yapıldı. Alanya Belediyesi 
Park ve Bahçeler Müdürlüğünce ba-
har ve yaz döneminde alerjik reak-
siyonlara neden olan çam kese bö-
ceğine (Thaumetopea pityocampa) 
karşı mücadele çalışması yürütül-
dü. Çam kese böceğinin genç evre 
larvalarının oluştuğu ve kışlık kese-
lerini yaptıkları bu dönemde, ekip-

ler tüm yeşil alanlarda park, çocuk 
parkı, mesire alanlarında ilaçlama 
yaptı. Her yıl düzenli olarak yapı-
lan ilaçlama çalışmasında bakteri-
lerden elde edilen, insan sağlığına 
ve çevreye zarar vermeyen ilaç kul-
lanılıyor. Söz konusu madde, böceği 
zehirleyip yok etmek yerine, tokluk 
hissi vererek, besin almasını engel-
liyor ve böylelikle bertaraf olmasını 
sağlıyor.  İHA

kırsal mahallelere 
yol ve altyapı çalışması

Alanya Belediyesi ekiplerinin, Yaylakonak, 
Süleymanlar ve Türktaş mahallelerinde 

yürüttüğü yol ve altyapı çalışmaları devam 
ediyor. Ekiplerin yoğun bir şekilde sürdürdüğü 

çalışmalar kısa sürede tamamlanarak, 
vatandaşların hizmetine sunulacak
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AlAnyA Belediyesi, kent 
merkezindeki yollarda başlattı-
ğı sıcak asfalt çalışmalarına yaz 
kış demeden devam ediyor. Ça-
lışmalar kapsamında; Güllerpı-
narı Mahallesi’nde bulunan ve 
sağlık ocağı, imam hatip lisesi, 
adliye gibi pek çok noktaya ula-
şım sağlanan kavşak sıcak as-
faltla buluşturuldu.

Alanya Belediyesi’nin kent 
merkezinde ve kırsal mahalle-
lerde gerçekleştirilen sıcak as-
falt çalışmaları hız kesmeden 
devam ediyor. Belediye Fen İş-
leri Müdürlüğü ekipleri tarafın-
dan yaz aylarında olduğu gibi 
hava şartlarının uygun olduğu 
kış günlerinde de asfalt çalış-
ması gerçekleştiriliyor.  Bozulan 
ve eskiyen yollarda vatandaş-

ları konforlu ulaşıma kavuştur-
mak için devam eden çalışma-
lar kapsamında; Güllerpınarı 
Mahallesi’nde Gemici Sokak, 
Güllü Sokak ve Kıymalı Soka-
ğın kesiştiği bölgede sıcak as-
falt çalışması yapıldı. 3 Nolu 
Aile Sağlığı Merkezi, Anado-
lu İmam Hatip Lisesi ve Alan-
ya Adliyesi gibi kurumların ol-
ması dolayısıyla sık kullanılan 
bölgede asfalt çalışmaları kısa 
süre içerisinde tamamlandı.

Vatandaşların mağdur olma-
ması adına hızlı bir çalışma ger-
çekleştiren ekipler hem belirle-
nen program hem de talepler 
doğrultusunda cadde ve sokak-
larda asfalt çalışmalarına de-
vam edecek.  
HABER MERKEZİ 

KoNyAALtı Belediye Başkanı Cem Kotan, 
göreve başladığından bu yana esnaf ziyaret-
lerini düzenli olarak sürdürüyor. İlçe esna-
fının sorunları yerinde dinlemek ve çözüm 
üretmek amacıyla belirli periyotlarla esna-
fı ziyaret eden Başkan Kotan, esnafın ilettiği 
sorunları ve talepleri tek tek not alıyor. Geçti-
ğimiz günlerde Liman ve Hurma mahallele-
rinde esnafla buluşan Kotan, bu kez Pınarba-
şı, toros ve Öğretmenevleri mahallelerinde 
esnafın sorunlarını dinledi. Esnaf ziyareti sı-
rasında gıda maddesi satışı yapan işletme-
lerde gıda ve hijyen denetimi yapan Kotan, 
işletmelerde rastladığı son kullanma tarihi 
geçen ürünler için zabıta müdürlüğü ekiple-
rine işlem yapmaları için talimat verdi. Ar-
dından mahalle muhtarları ile birlikte cadde 
boyunca faaliyet gösteren işyerlerini tek tek 
dolaşan Başkan Kotan, bazı işetmelerden de 
alışveriş yaptı.

ESNAF, BİR KENTİN BEL KEMİĞİDİR

Cadde üzerinde yer alan esnaflarla tek tek 
sohbet eden Başkan Kotan, “Esnafımız, bu 
şehrin bel kemiğidir. Ekonomimizin canla-
masında, vatandaşlarımızın günlük ihtiyaç-
larını karşılamasında ve şehrimizin yaşam 
kalitesinin artmasında büyük rol oynuyor. 

Bugün gerçekleştirdiğimiz ziyaretlerde hem 
sizleri dinlemek hem de zabıta ekiplerimizle 
birlikte iş yerlerimizin ihtiyaçlarını ve eksik-
liklerini yerinde görmek istedik. Sizlerin eme-
ğine ve gayretine her zaman destek olacağız. 

Göreve geldiğimden beri bu ziyaretleri sık sık 
gerçekleştiriyorum ve bu devam edecek. Kar-
şılıklı iletişimimizi bu şekilde güçlendirece-
ğiz. Bizler her zaman sizlerin yanınızdayız” 
ifadelerini kullandı.  HABER MERKEZİ 

MANAVGAt’tA 28 temmuz 
2021’de çıkan Cumhuriyet 
tarihinin en büyük orman 
yangınında içerisinde bu-

lunan ağaçların tamamen yandığı Ak-
saz Mezarlığında fidan dikimi gerçek-
leştirildi. Aksaz Muhtarı Fatih Varol’un 
organizasyonuyla mezarlıkta toplanan 
mahalle sakinleri orman İşletme Mü-
dürlüğü’nden temin edilen Andız ve 
Boynuz fidanlarını imece usulü toprak-
la buluşturdu.

500’DEN FAZLA AĞAÇ                         
KÜLE DÖNMÜŞTÜ

Aksaz Muhtarı Fatih Varol, Manav-
gat’ta 28 temmuz 2021’de çıkan Cum-
huriyet tarihinin en büyük orman yan-
gınından en çok etkilenen yerlerden 
bir tanesinin de Aksaz Mahallesi ol-
duğunu belirterek “yangında mezar-
lığımızda bulunan ağaçlar tamamen 
yandı. 500 ün üzerinde çam ağacı bu-
lunuyordu. yangın sonrası mezarlı-
ğımız çok kötü durumdaydı, önce te-
mizledik. Bugün de ağaçlandırıyoruz. 
Mahallemize yakışır bir mezarlık hali-
ne getireceğiz” dedi.

MAHALLE SAKİNLERİ                            
EL BİRLİĞİYLE DİKTİ

Fidan dikme etkinliğinin ardından 
etkinliğe katılan misafirlere ve mahalle 
sakinlerine ikramda bulunuldu. Aksaz 
Mezarlığındaki fidan dikim etkinliği-
ne mahalle sakinlerinin yanı sıra geçir-
diği ameliyat nedeniyle evinde istira-

hat eden Manavgat Belediye Başkanı 
Nefi Kara adına Belediye Başkan yar-
dımcısı Engin tüter, Ziraat odası Başka-

nı Rasim Metin, Bakkallar odası Baş-
kanı Abdullah Akça, Pazarcılar odası 
Başkanı Mehmet Doğan, İlçe Jandarma 

Komutanlığı Merkez Jandarma Karakol 
komutanı Kıdemli Başçavuş Hızır Çelik 
ve mahalle muhtarları katıldı. İHA

Mezarlığın ağaçları 
yeniden yeşerecek
Manavgat yangınında içerisindeki ağaçlar tamamen yanan Aksaz Mezarlığı yeniden 

ağaçlandırıldı. Orman İşletme Müdürlüğü’nden temin edilen Andız ve Boynuz 
fidanları mahalle sakinleri tarafından imece usulü Aksaz Mezarlığına dikildi ÇAğRı merkezi, gezici ekipler, sosyal 

medya, web gibi araçlar üzerinden ilçe-
nin nabzını tutan, istek, öneri ve şika-
yetlerle Muratpaşalıların belediye yö-
netimine katılmalarını sağlayan turunç 
Masa’ya, geçen yıl en çok 444 80 07 nu-
maralı çağrı merkezi üzerinden ulaşıl-
dı. 7 gün 24 saat çalışan Çağrı Merke-
zi, yıl içinde 145 bin 274 başvuru kaydı 
oluşturdu. turunç Masa başvuruları-
nın yüzde 81,5’i çağrı merkezinde oluş-
turulurken başvuruların yüzde 12,2’si 
CİMER, web, dilekçe, sosyal medya ka-
nallarından yüzde 6,1’i ise belediye fu-
ayesinde bulunan başvuru masasın-
dan alındı. Muratpaşa Belediyesi’nin 
Kasım 2014’te hizmete aldığı turunç 
Masa, 10’uncu yılını kutladığı 2024’te 
ilçede en yüksek memnuniyet oranına 
ulaştı. Geçen yıl 178 bin 237 başvuru 
alınırken turunç Masa Koordinasyon 
Merkezi üzerinden yapılan görüşme-
ler sonucunda memnuniyet oranı yüz-
de 93,9 oldu. turunç Masa, 2005’te yüz-
de 88,1, 2016’da yüzde 89,6, 2017’de 
yüzde 90,1 memnuniyet oranına ulaş-
mıştı. 2018 - 2021 yılları arasında yüz-
de 85,5’lik memnuniyet ortalaması sağ-
lanırken 2022 ve 2023 yıllarında ise bu 
oran yüzde 89,3’e yükseldi.

Belediye Başkanı Ümit Uysal, turunç 
Masa’nın Muratpaşa Belediyesi’nin so-
rumlu ve hesap verebilir yönetim anla-
yışının bir yansıması olduğunu söyledi. 
Uysal, “turunç Masa, halkın iradesine, 
beklentilerine ve taleplerine göre bele-
diyeyi şekillendirmedir. türkiye gene-
linde örnek alınan bir mekanizma oluş-
turduk” diye konuştu.  HABER MERKEZİ 

Turunç Masa’ya
178 bin başvuru

Hem ziyaret 
hem denetim

Konyaaltı Belediye Başkanı Cem Kotan, Pınarbaşı, Toros ve Öğretmenevleri 
mahallelerinde mahalle muhtarları birlikte esnaf ziyareti gerçekleştirdi. 3 ayrı 
mahalle esnafını ziyaret ederek sorun ve taleplerini dinleyen Başkan Kotan, 

gıda maddesi satışı yapan işletmelerde de hijyen denetimi yaptı

Kemer Belediyesi Fen İşleri Müdür-
lüğü ekipleri, Göynük Mahallesi’nde 
imara açılan yeni yol ve Tekirova 
Mahallesi’nde daha önce açılan imar 
yolunda çalışmalarını sürdürüyor.  Be-
lediye ekipleri, Göynük Mahallesi 3111 
sokakta yaklaşık 120 metrelik imara 
açılan yolda çalışmalarına başladı.  
Daha önce Tekirova Mahallesi’nde de 
imara açılan 20 metrelik yolun bağlantı 
noktalarında genişletme çalışmalarına 
hızla devam eden belediye ekipleri, söz 
konusu yolda tesviye ve reglaj çalışma-
larını sürdürüyor.   HABER MERKEZİ

İMar
yollarında 
çalışMalar 

sürüyor

alanya’da sıcak asfalt 
çalışmaları hızlandı



AlAnyA Belediye Başkanı Osman 
Tarık Özçelik, spor alanında ses getire-
cek önemli ve sürpriz çalışmalar yürüt-
tüklerini belirterek yeni vizyonla Alan-
ya’yı sporun başkenti yapacaklarını 
söyledi.

Türkiye Voleybol Federasyonu (TVF) 
tarafından düzenlenen ve Alanya Be-
lediyesi’nin ev sahipliğinde gerçekleş-
tirilen U-16 Erkekler Avrupa Şampiyo-
nası Elemeleri 1. Raunt müsabakaları 
için Alanya’ya gelen Sırbistan, Yuna-
nistan, Bulgaristan ve Romanya ile Tür-
kiye milli takımları sorumlu heyetle-
ri, turnuvanın son gününde Belediye 
Başkanı Osman Tarık Özçelik’in düzen-
lediği veda yemeğinde bir araya geldi. 
Federasyon Başkanı Mehmet Akif Üs-
tündağ’ın da katıldığı organizasyonda 
birçok sportif faaliyetin yapıldığı Alan-
ya’nın spor dostu bir kent olduğuna 

vurgu yapıldı.
Alanya’nın tesis, alt ve üstyapı kali-

tesiyle sporun ve sporcunun başken-
ti olma adına çok büyük bir avantaj sa-
hibi olduğunu belirten TVF Başkanı 
Üstündağ, çok güzel bir turnuva süre-
ci geçirdiklerini ifade etti. Alanya Be-
lediye Başkanı Osman Tarık Özçelik 
nezdinde tüm ekibinin turnuvanın ba-
şarısı için büyük bir çaba sarf ettiğini 
belirten Üstündağ, “Milli takımın Av-
rupa Şampiyonası grup eleme müsa-
bakaları için Alanya’da bulunmakta-
yız. Ortaya konulan performanstan çok 
memnunuz. Bulgaristan maçında da 
bir sete ihtiyacımız var ama maçı ka-
zanacağımıza inancımız tam. Gruplar-
dan birinci olarak çıkmayı arzuluyoruz. 
Belediye Başkanımız Osman Tarık Öz-
çelik ve ekibi bize her türlü desteği ve-
rerek yardımcı oluyor. Huzurla burada 

çalışıyor ve 
hazırlanıyo-
ruz. Mükem-
mel bir şehir. 
Emeklerin-
den dolayı 
herkese teşekkür ediyorum” dedi.

“Alanya tarım ve turizmin başkenti-
dir” diyen Başkan Özçelik, “Bu iki baş-
kent çıtasının yanına bir de yeni viz-
yonumuzla sporun başkenti olma 
hedefini koyduk. Bu amaçla ben ve 
ekibim seçildiğimiz günden beri çalışı-
yoruz. Katıldığımız fuarlarda sporla il-
gili olan kısımları başkent olarak an-
latıp yaptıklarımızı, yapacaklarımızı 
ve projelerimizi sunuyoruz. Bu da fu-
arlarda büyük ilgi görüyor. Bu den-
li önemli bir projeyi de Alanya’mızda 
gerçekleştiren TVF Başkanımız Meh-
met Akif Üstündağ’a teşekkür ediyo-

rum. Çok yakında spor alanında ses ge-
tirecek önemli çalışmalarımız olacak. 
Hayal gibi görünen projelerin temel-
lerini atıp hayata geçireceğiz. Sporun 
başkenti vizyonu ile çıktığımız bu yol-
daki hedeflerimizi gıpta edilecek icra-
atlarla taçlandıracağız” dedi. Konuşma-
ların ardından Başkan Özçelik, Başkan 
Danışmanları Abdurrahman Açıkalın 
ve Faruk Konukçu, turnuvaya katılan 
hakem, takım temsilcileri, spor eğit-
menleri ve TVF Başkanı Mehmet Akif 
Üstündağ’a teşekkür plaketi verdi. Üs-
tündağ da Başkan Özçelik’e, üzerin-
de isminin yazılı olduğu formayı hedi-
ye etti.  İHA

EmrE 
BElözoğlu: 

Spor
gündemi
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Fenerbahçe
golcülerle güldü 

Süper Lig’de Fenerbahçe, dep-
lasmanda karşılaştığı Adana 

Demirspor’u 4-0 mağlup etti. İlk 
yarıda gol sesi çıkmayan müsabakada 
sarı-lacivertliler ikinci yarıda bulduğu 
gollerle farka koştu. Mücadeleye 11’de 
başlayan Youssef En-Nesyri 69 ve 71. 
dakikalarda topu ağlara gönderirken, 
74. dakikada da Edin Dzeko’nun kay-
dettiği golde pası veren isim oldu.

Vincenzo Montella,
tribünden takip etti 

Süper Lig’in 20. haftasında 
Eyüpspor, Recep Tayyip Erdoğan 

Stadyumu’ndan karşılaştığı Alan-
yaspor’u 3-0 mağlup etti. Mücadeleyi 
A Milli Futbol Takımı Teknik Direktörü 
Vincenzo Montella da tribünden takip 
etti. Müsabaka öncesi kendisiyle 
fotoğraf çektirmek isteyen taraftarları 
kırmayan Montella, maçı sonlarına 
doğru stattan ayrıldı.

Acun Ilıcalı’dan 
önemli açıklamalar 

Fenerbahçe Asbaşkanı Acun 
Ilıcalı, Adana Demirspor maçının 

ardından yaptığı açıklamada, yabancı 
VAR hakemlerinin Türk futbolu için 
önemli olduğunu belirterek, “En önemli 
konu niyet sorgulamamız. Yabancı VAR 
hakemleri ile birlikte Türk futbolunda 
yeni bir dönem başlamıştır. Çok mutlu-
yum. Adım adım geliyoruz” dedi.

Pota derbisi 
Fenerbahçe’nin 

Türkiye Sigorta Basketbol Süper 
Ligi’nin 15. haftasında Fenerbahçe 

Beko, deplasmanda Galatasaray’ı 95-81 
mağlup ederek 13. galibiyetini aldı ve 
liderliğini sürdürdü. Fenerbahçe’de 
Sertaç Şanlı 22, Guduric 18 sayı ile 
galibiyetin baş mimarları oldular. Ev 
sahibi ekipte,  Livingston’un 20 sayısı 
galibiyete engel olamadı.

Galatasaray, Dinamo 
Kiev’i konuk ediyor 

UEFA Avrupa Ligi’nin 7. haftasın-
da Galatasaray, bu akşam saat 

18.30’da RAMS Park’ta Ukrayna ekibi 
Dinamo Kiev ile mücadele edecek. 
Ligde sarı-kırmızılılar 3 galibiyet, 3 
beraberlikle aldığı 12 puan ve averajla 
6. sırada yer alıyor. Kiev ise oynadığı 6 
maçı da kaybetti ve son sırada bulunu-
yor. 

Göztepe, ligde
iç saha lideri 

Göztepe, bu sezon Süper Lig’de 
oynadığı 10 iç saha maçında 9 

galibiyet, 1 beraberlik alarak topladığı 
28 puanla bu alanda lider konumda 
yer alıyor Uzun bir süredir iç sahada 
seyircisini evine mutsuz göndermeyen 
sarı-kırmızılılar, 443 gündür taraftarı-
nın önünde kayıp yaşamadı.

SÜPER Lig’in 20. haftasında 
Antalyaspor konuk olduğu 
Göztepe’ye 1-0 mağlup oldu. 
Antalyaspor Teknik Direktörü 

Emre Belözoğlu, karşılaşma sonra-
sında düzenlenen basın toplantısın-
da açıklamalarda bulundu.

Göztepe’nin iç sahadaki 10. maçın-
da 9. galibiyetini aldığını hatırlatan 
Belözoğlu, “Ligin bu anlamda 5-2-1-
2 oyununu ofansif oyunda da 3-4-1-
2 oyununu çok ciddi rakiplerin teh-
dit eden bir oyun oynayan takım. 
Aslında baktığınızda 3-3.5 senedir 
benzer oynayan bir takım alışkanlı-
ğı oluşmuş. Tabii burada en büyük 
itici güç de taraftar. Onları tebrik 
ediyorum ama biz bence maça iyi 
hazırlandık. Onların oyunu özellik-
le 15-20 dakika oyuna girmede zor-
lansak da sonrasında aslında oyu-

na ortak olabilecek ve birazcık daha 
tehditkar planlarımız vardı. Zaman 
zaman bunu yapmaya çalıştı oyun-
cularım. Her şeyden önce oyuncu-
larımın gayreti için onlara teşekkür 
ediyorum. Bugün sadece onları bi-
razcık daha arkaya doğru koştura-
bilirdik. Bunu yaptığımızda da ben-
ce etkili olabilecek pozisyonlar da 
çıkardık. Göztepe’yi öne doğru, ken-
di yüzlere dönüp doğru koşturduğu-
muzda bundan güçlenen bir takım. 
Buraya gelirken tahmin ediyorum 
buna özel bir hazırlığı vardır ama biz 
bunu bugün özellikle hazırlanmış-
tık” diye konuştu.

İŞLER DAHA DA İYİYE GİDECEK

Göztepe’nin oyun tarzına da deği-
nen Belözoğlu, “Çok karambol, ikinci 
topa, birinci bölgeye hiç planı olma-

yan bir takım ama ikinci ve üçüncü 
bölgede devamlı bu özellikle uzun 
toplar sonrası, ikinci topları alıp ceza 
sahasına inmede kendi sistemlerin-
ce çok dinamik oyuncularla beraber 
güçlenmiş bir takım Göztepe. Benim 
söyleyebileceğim benim takımım da 
topa sahip olmada daha hızlanma-
lı, daha dinamik olmalı. Bunun için 
gayret edeceğim. Benim yapmam 
gereken burada öncelikle oyuncula-
rımın öz güvenini ve birbirlerini kar-
şı bu anlamdaki motivasyonlarını 
yükseltmek. Bunu da yapabileceği-
mize inanıyorum. Daha önümüzde 
maçlar var. Çalışmaya başladıktan 
sonra oyuncularla sadece 2.5 gün 
zamanımız oldu çalışmak için. İşle-
rin daha da bizim adımıza iyiye doğ-
ru gideceğini düşünüyorum” dedi. 
İHA

Takım daha 
dinamik olmalı
Antalyaspor Teknik Direktörü Emre Belözoğlu, kendi takımının biraz daha dinamik olması 

gerektiğini ifade ederek, “Benim takımım topa sahip olmada daha hızlanmalı” dedi

ALAnyA’dA düzenlenen 
Türkiye Bisiklet Kupası 1. Etap 
Puanlı Yol Yarışı’nın 2. günü 
büyük kadınlar, genç kadınlar 
ve genç erkeklerin yarışıyla 
başladı.

Türkiye Bisiklet Federasyonu 
(TBF) tarafından Alanya’da dü-
zenlenen Türkiye Bisiklet Kupası 
1. Etap Puanlı Yol Yarışı, büyük 
kadınlar, genç kadınlar ve genç 
erkekler kategorisindeki yarış-

mayla başladı. Milli Egemenlik 
Stadı önündeki başlangıç çizgi-
sinde yarışın startını federasyon 
yetkilileri verdi. Sabah saatlerin-
de verilen startın ilk etabı U-15 
sporcuların 38 km yarışı ile baş-
ladı. Saat 14.15’te başlayacak 
olan etap ise U-19‘ların 94 km 
yarışı ile son bulacak. Alanya’da 
devam eden ve 4 gün sürecek 
olan yarışmaya 495 sporcunun 
katılacağı öğrenildi. İHA

Pedala bastılar

alanya’da hedef 
merkez olmak

Minik öğrenciler tekvandoyu tanıdı
KEPEZ Belediyespor Kulübü 

tekvando branşı, anasınıfı öğ-
rencilerine spor disipliniyle ta-
nışma fırsatı sunan keyifli bir et-
kinlik düzenledi.

Sporu sevdirmek, sosyalleş-
mek ve eğlenceli etkinlik yap-
mak adına anasınıfı öğrencile-
rini tekvando salonuna davet 
eden Kepez Belediyespor Kulü-
bü, miniklerin kalbini kazandı. 
Şahinevler Ortaokulu Anasınıfı 
öğrencileri, Turgut Özal Spor Sa-
lonu’na davet edildi. Motorik be-
ceri gelişimi hareketleri, göz koordinasyon 
çalışmasını oyun formatında yapan çocuk-
lar, tekvandonun en temel tekme ve yum-
ruk tekniklerini öğrendi. Tekvando branşına 
6 yaşından itibaren kursiyer kabul ettikleri-

ni belirten antrenör Derya Uyankaya, “Ku-
lübümüzün yaz tatilinde düzenlediği spor 
okullarından daha fazla çocuğun yararlan-
masını istiyoruz. En uzun tatillerini spor di-
siplini içinde verimli değerlendirmelerini ar-
zuluyoruz” dedi.  İHA



ANTALYA Büyükşehir Belediye-
si 2024-2025 eğitim-öğretim yılının 
yarıyıl tatilinde çocuklar ve genç-
lerin dolu dolu bir tatil geçirmesi 
gerçekleştirdiği ‘Çocuklar ve Genç-
ler İçin Yarıyıl Tiyatro Şenliği’ baş-
ladı. AŞT Yıldız Kenter sahnesinde 
gerçekleştirilen Tiyatro Şenliği’nde 
oyun öncesinde çocuklar, müzikal 
gösteriyle eğlendi. Daha sonra ise 
Tiyatro Şenliği’nin ilk oyunu, Balon 
Ağacı kukla oyunu çocuklarla bu-
luştu. Aileleriyle birlikte tiyatro izle-
meye gelen çocuklar, oyunda hem 
eğlendi hem de kuklaların büyülü 
dünyasında unutulmaz anlar yaşa-
dı. Birbirinden renkli ve farklı kuk-
laları izleyen çocuklar, dikkat çekici 
sahne tasarımı ve eğlenceli diyalog-
larla hem güldü hem de büyülü bir 
yolculuğa çıktı.

Çocukların aileleriyle birlikte izle-
yebilecekleri tiyatro oyunları, tatil 
boyunca devam edecek. 

Tiyatro şenliğinde, Marango-
zun Köpeği Kaştanka, Romeo+-

Juliet=Aşk(?), Zümrüdüanka, Kuş 
Adımları gibi birbirinden güzel ti-
yatro oyunları, şehir tiyatroları 
oyuncuları tarafından izleyicilerle 
buluşacak. DHA

Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin 4 Nisan 2023 Dünya Sokak Hayvanları Günü›nde hizmete 
açtığı Sokak Hayvanları Geçici Bakımevi ve Rehabilitasyon Merkezi, modern altyapısıyla 

hayvanların yaşam koşullarını iyileştirmeye ve onlara sıcak bir yuva olmaya devam ediyor

ANTALYA Büyükşehir Belediyesi Sokak 
Hayvanları Geçici Bakımevi ve Rehabi-
litasyon Merkezi, geniş barınak ve ya-
şam alanları, yerden ısıtmalı ve soğut-

ma sistemiyle Türkiye’nin en modern bakımevi 
olarak dikkat çekiyor. Tesiste bugüne kadar 10 
bin 523 kedi, 18 bin 459 köpeğin tedavisi ger-
çekleştirildi.

643 BAŞARILI CERRAHİ OPERASYON

Ameliyathane, yoğun bakım üniteleri, hasta 
reviri, acil müdahale gibi bölümlere sahip olan 
Sokak Hayvanları Geçici Bakımevi ve Rehabili-
tasyon Merkezi’nde ortopedi operasyonları da 

yapılıyor. Açıldığından bugüne kadar merkez-
de 365’i kedi ve 278’i köpek olmak üzere toplam 
643 sahipsiz sokak hayvanına başarılı cerrahi 
operasyon gerçekleştirilirken, 8 bin 310 sahipsiz 
sokak hayvanına kuduz aşısı yapıldı. 28 bin 34 
hayvana da iç- dış parazit ilaçlama uygulandı.

5 BİN 923 SOKAK HAYVANI KISIRLAŞTIRILDI

Merkezde sokak hayvanlarının popülasyonu-
nu kontrol altına almak adına kısırlaştırma ça-
lışmalarına da devam ediliyor. Merkez açıldı-
ğından bu yana kadar 3 bin 471 kedi ve 2 bin 
452 köpeğe kısırlaştırma operasyonu gerçekleş-
tirildi. Bugüne kadar merkezde 5 bin 923 sokak 

hayvanı kısırlaştırılırken, sokak hayvanlarının 
kontrollü bir şekilde yaşamlarını sürdürmeleri 
sağlanıyor.

8 BİN 310 HAYVANA KUDUZ AŞISI YAPILDI

Antalya Büyükşehir Belediyesi, sokak hay-
vanlarının sağlığını korumak ve halk sağlığı-
nı güvence altına almak için de çalışmalar ya-
pıyor. Sokak Hayvanları Geçici Bakımevi ve 
Rehabilitasyon Merkezi’nde, şimdiye kadar top-
lam 8 bin 310 kuduz aşısı uygulandı. Kuduz aşı-
sı yapılan hayvanlar arasında 4 bin 96 kedi ve 4 
bin 214 köpek bulunuyor. Bu kapsamlı aşılama 
çalışmasında, hem sahipsiz hayvanların yaşam 

kalitesinin arttırılması hem de zoonotik hasta-
lıkların yayılmasının önlenmesi hedefleniyor.

1094 CAN DOST SAHİPLENDİRİLDİ

Antalya Büyükşehir Belediyesi, Sokak Hay-
vanları Geçici Bakımevi ve Rehabilitasyon Mer-
kezi sahiplendirme çalışmalarıyla sokak hay-
vanlarına umut olmaya devam ediyor. Sokak 
Hayvanları Geçici Bakımevi ve Rehabilitasyon 
Merkezi’nde, sahipsiz sokak hayvanlarına sade-
ce barınma ve sağlık hizmetleri sunulmakla kal-
mayıp açıldığından bu zamana kadar 266 kedi 
ve 828 köpek toplam da 1094 can dostu hayvan 
severlere sahiplendirdi.  DHA

26 21 OCAK 2025 SALI

Büyükşehir’den
sıcak yuva

Tiyatro şenliği 
neşe ile başladı

Antalya Büyükşehir Belediyesi Şehir Tiyatroları’nın (AŞT), 
çocukların dolu dolu bir tatil geçirmesi amacıyla düzenlediği 

‘Çocuklar ve Gençler için Tiyatro Şenliği’ yoğun ilgi gördü. Tiyatro 
Şenliği’nin ilk oyunu ‘Balon Ağacı’nda çocuklar keyifli anlar yaşadı

ALANYA Belediye-
si Alanya Araştırmala-
rı Merkezi öncülüğünde 
ve Yörük Oyunları Uy-
gulayıcısı Sedat Çolak 
mentörlüğünde hayata 
geçirilen Geleneksel Yö-
rük Oyunları Projesi’nin 
çekimleri tamamlandı. 
Oyunların kayıt altına 
alınması ve oyun kültü-
rünün 7’den 70’e tanıtı-
larak gelecek nesillere 
aktarılması için başlatı-
lan projenin son çekimi, 
Gübüdük Oyunu için ya-
pıldı. Oyunun çekimle-
ri Çıplaklı Mahallesi’nde 
gerçekleştirilirken, va-
tandaşlar yöresel Yörük 
kıyafetleriyle oyuna eş-
lik ettiler.

Alanya Belediyesi Ge-
leneksel Yörük Oyunları 
Proje Sorumlusu Derya 
Pekgözlü Karakuş, “Yö-
rük Oyunları Uygulayı-
cısı Sedat Çolak, bu pro-
jede yer alan okullardan 
gelen öğrencilerimize, 
geleneksel Yörük oyun-
ları ile ilgili gerekli eği-
timleri verdi ve sonraki 
süreçte ise oyunların çe-

kimlerini tamamladık. 
Proje ile geleneksel Yö-
rük oyunlarının yaşatıl-
masını; gelecek nesillere 
aktarılmasını, öncelik-
le öğrenciler olmak üze-
re halkın her kesimine 
ulaşmasını ve oyunların 
kayıt altına alınmasını 
hedefledik. Her oyunun 
belgesel çekimini farklı 
mekanlarda gerçekleştir-
dik” dedi.

Geleneksel Yörük 
Oyunları Projesi kapsa-
mında Börü, Gübüdük, 
Tamga (Damga), Terzi, 
Uçan Koçan (bu oyunun 
5 farklı versiyonu bulun-
maktadır; Halka, Koza-
lak Yıkma, Kuş Kondu, 
Hedef Vurma, Yarıştır-
mak), Aksır, Manış, Ba-
bıç Yandı, Kös, Birdirbir, 
Follukfos ve Küme ol-
mak üzere 12 farklı oyu-
nun belgesel çekimleri 
yapıldı. Belgesel, kurgu 
aşamasının ardından ta-
mamlanacak ve tarihi 
geleneksel oyunları ge-
lecek nesillere aktaracak 
önemli bir kaynak hali-
ne gelecek. İHA

Yöresel oyunlar 
belgesel oluyor

KEPEZ Belediyesi çatısı al-
tında hizmet veren Antalya 
Bilim Merkezi, hafta sonu bi-
lim etkinlikleriyle dolu atölye 
çalışmaları düzenledi. Mer-
kez, atölye çalışmalarını da 
bilim şov ile taçlandırdı. An-
talya Bilim Merkezi’nin, 7-14 
yaş arası çocuklara yönelik 
düzenlediği atölye çalışma-
ları ve bilim şov katılımcılar-
dan yoğun ilgi gördü. Hafta 
sonu etkinliklerinde çocuklar 
Takım Yıldızları, Ay’ın Evrele-
ri, Ahşap Roket, Ahşap Uçak, 
Sonsuz Çiçek, Labirent Bul-
maca, Diş Macunu Yapımı, 
Parfüm Yapımı gibi atölye 
çalışmalarına katıldı. Ayrıca, 
Robotik Python ile hayal et, 
kodla, oyna ve kendi uygula-
malarını yap etkinliği büyük 
ilgi gördü.

Matematik, ahşap tasa-
rım, astronomi, fen bilimle-
ri, robotik kodlama ve STEM 
atölye çalışmaları etkileyi-
ci Bilim Şov ile taçlandırıl-
dı. ‘Müzede Bilim Günü’ et-
kinliği kapsamında, Anadolu 
Oyuncak Müzesi bahçesin-
de keyifli bir bilim şov dü-
zenlendi. Önce uzay tema-
lı tişörtler boyandı, ardından 
sıvı azot, kuru buz ve farklı 
kimyasal maddelerle yapılan 
deneyler, hem çocuklar hem 
de aileleri için büyüleyici bir 
atmosfer oluşturdu. İHA

Bilim Merkezi’nde 
unutulmaz deneyim
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